

ACKNOWLEDGMENT

إشعار إقرار

I hereby acknowledge the following:

- That I have received & reviewed a copy of AlRayan Bank's Terms & Conditions of Banking Services Conditions of Banking Services Contract, & I agree to fully comply therewith.
- That the Terms & Conditions shall be the prevailing terms & conditions applicable to me & shall supersede any previous terms & conditions provided to me.
- These terms, conditions, Customer's Account & all related matters are subject to the Qatari law provided that it does not contradict with the principles of the Islamic Shari'a, advisory opinions (Fatwas) made by Shari'a Supervisory Board & the Articles of Association of the Bank.
- AlRayan Bank may, from time to time, amend the Banking Services Terms & Conditions, & any other applicable terms & conditions, at its sole discretion & I shall at all times be bound by the Terms & Conditions & any amendments made thereto & notified to me by mail or SMS or posted on AlRayan Bank website www.alrayan.com.
- That these Terms & Conditions (or their products & services) have been executed in Arabic & English & in case of any discrepancy between the two texts, the Arabic text shall prevail.

بهذا أقر بما يلي:

- باستلامي واطلاعي على صورة من شروط وأحكام عقد الخدمات البنكية بين بنك الريان والعميل، والموافقة على التقيد التام بها
- أن هذه الشروط والأحكام ستكون هي الشروط والأحكام المطبقة وانها ستحل مكان أي شروط أو احكام سابقة
- تخضع هذه الشروط والأحكام وحسابات العميل وجميع الأمور المتعلقة بها لقوانين ومحاكم دولة قطر بما لا يتعارض مع أحكام الشريعة الإسلامية الغراء وفتاوى هيئة الرقابة الشرعية والنظام الأساسي للبنك
- بأن بنك الريان له الحق في القيام من وقت لآخر ووفقاً لتقديره الخاص، في تعديل هذه الشروط والأحكام أو أي شروط وأحكام أخرى مطبقة، واتعهد من جانبي بالتقيد بهذه الشروط و الأحكام و أي تعديلات عليها أو يتم ابلاغها لي عبر البريد العادي أو عبر رسائل الهاتف الجوال أو يتم نشرها في موقع بنك الريان الإلكتروني www.alrayan.com
- بأن هذه الشروط و الأحكام أو المنتجات والخدمات ذات الصلة بها قد تم تحريرها باللغة العربية و الانجليزية وفي حال وجود أي إختلاف بين النصين، فان النص العربي هو الذي سوف يطبق

Name: \_\_\_\_\_

الاسم \_\_\_\_\_

CIF No.

رقم الحساب

I.D.:

رقم البطاقة الشخصية

Customer Signature

توقيع العميل

Date \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_

التاريخ \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_